

Στις φωτογραφίες βλέπουμε εκκλησίες γκρεμισμένες και καμένες απο τους εξτρεμιστές και φανατικούς Αλβανούς μουσουλμάνους, μετά απο τον βομβαρδισμό της Σερβίας το 1999. και μετά των τρομερών γεγονότων της εξορίας των Σέρβων 17 Μαρτίου 2004. Την περίοδο αυτή γκρεμίστηκαν και κάηκαν πάνω απο 35 εκκλησίες και μοναστήρια, και πάνω απο 1000 σπίτια Σέρβων κατοίκων, ενώ εξωρίστηκαν περισσότερο απο 4000 άτομα, μόνο και μόνο γιατί είναι Σέρβοι.

Photo Name : 1673_6) Εκκλησία του τιμίου Προδρόμου στο χωριό Πέτριτσ (Petric), κοντα στη Κλίνα - κατεδαφίσθηκε με βόμβες.

The pictures show churches demolished and burnt down by the extremist and fanatic Albanian Muslims, after the bombing of Serbia in 1999 and after the horrible events of the pogrom of Serbs on March 17, 2004. During that period, more than 35 churches and monasteries and more than 1.000 homes of Serb inhabitants have been demolished and burnt down, while more than 4.000 persons were expelled only because they were Serbs.

Photo Name : 1673_6) Church of Saint John the Baptist in the village Petric, near Klina – demolished by bombs.

На фотографиях мы видим церкви, разрушенные и сожженные экстремистами и фанатиками – албанскими мусульманами после бомбардировки Сербии в 1999 году и чудовищных событий, связанных с изгнанием сербов 17 марта 2004 года. В этот период времени было разрушено и сожжено более 35 церквей и монастырей и более 1000 домов, в которых жили сербы, в то же время было изгнано более 4000 человек только потому, что они сербы.

Photo Name : 1673_6) Церковь Честного Предтечи в деревне Петрич (Petric), возле Клины – взрыв бомбы сравнял ее с землей.